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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 5/2011 
Caràcter: ordinària  
Data: 29 d’abril 2011 
Horari: de 11:00 a 12:45  h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,   Paer en cap 
Marta Camps Torrens,    1a Tinent d'Alcalde 
Josep Presseguer Gené,   2on. Tinent d'Alcalde 
Montse Mínguez García,   3a Tinent d'Alcalde 
Montse Parra Albà,    4a Tinent d'Alcalde 
José Mª Alonso Fernández,   5è. Tinent d'Alcalde 
Dolors Arderiu Sabaté,   6a Tinent d'Alcalde 
Josep Barberà Morreres,   Regidor 
Oriol Yuguero Torres,    Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,   Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol,   Regidora 
Sara Mestres Llusà,    Regidora 
Luis Franco Bergua,    Regidor 
Neus Brocal Mañas,    Regidora 
Alexis Guallar Tàsies,    Regidor 
Miquel Padilla Díaz,    Regidor 
Beatriu Obis Aguilar,    Regidora 
Montserrat Bertran Renaches,  Regidora 
Maria del Roser Rodríguez Ros,  Regidora 
Antoni Chico Purroy,                     Regidor 
M. José Horcajada Bell-lloch,  Regidora 
Montserrat Bergés Saura,   Regidora 
Francesc Mitjans Guardiola,   Regidor 
Ramon Camats Guàrdia,  Regidor 
Ismael Zapater Zapater,   Regidor 
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,    Interventor 
Enrique Vicente Añaños,   Secretari general adjunt 
Montse Tomàs Pallerols,   Oficial Major 
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Excusa la seva assistència: 
Juan Gómez López,    Regidor 
Enric Montanya Mias,    Regidor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,   Tresorera 
 
 
  
ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar l’acta de la sessió anterior feta el dia 25 de març de 
2011.  
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE  
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 1607 fins al núm. 2271, ambdós inclosos. 
 
 
3.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDAR ITAT A L’ORDRE DE 
LES CARMELITES MISSIONERES PARE PALAU 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 

Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria a la solidaritat a l'Ordre de 
les Carmelites Missioners del Pare Palau , fonamentada en què des de ja fa més de 60 
anys, han estat duent a terme una labor i una dedicació totalment desinteressada, 
especialment, envers les persones malaltes i les seves famílies, des de la Clínica 
Aliança, cosa què ha propiciat que siguin moltes les persones que els vulguin fer arribar 
el seu agraïment. 

 

4.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÉRIT CUL TURAL O ARTÍSTIC A 
LA COMUNITAT DE PARES MERCEDARIS. PARRÒQUIA MARE DE  DÉU DE LA 
MERCÈ  
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic a la 
Comunitat de Pares Mercedaris, Parròquia Mare de Déu de la Mercè, per la seva 
important tasca social al barri de la Mariola, fomentant la inclusió a través de l’esport i la 
cultura.  
 

 

5.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÉRIT CUL TURAL O ARTÍSTIC A 
L’ESBART DANSAIRE SÍCORIS “BALLET CIUTAT DE LLEIDA”  
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Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic a 
L’ESBART DANSAIRE SÍCORIS “BALLET CIUTAT DE LLEIDA” per la important tasca 
com a entitat que promou la difusió, exhibició i recuperació de la dansa catalana.  
 
 
6.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CUL TURAL O ARTÍSTIC A 
RÀDIO POPULAR DE LLEIDA (COPE LLEIDA) 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 

 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic a 
Ràdio popular de Lleida (COPE LLEIDA), pels seus 50 anys d’emissions.  
 
 
7.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CUL TURAL O ARTÍSTIC A 
LA JOIERIA LAVAQUIAL 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la placa del a Paeria al mèrit cultural o artístic a la 
JOIERIA LAVALQUIAL, per la vàlua com a establiment centenari i emblemàtic de la 
ciutat.  
 
 
8.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CUL TURAL O ARTÍSTIC A 
L’ORFEÓ LLEIDATÀ 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic a 
l’ORFEÓ LLEIDATÀ per la important tasca que ha fet la Orfeó Lleidatà des del 1860, amb 
la promoció i difusió de la pedagogia i el cant coral.  
 
 
9.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CUL TURAL O ARTÍSTIC 
AL CENTRE DE TITELLES 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic al 
CENTRE DE TITELLES per la important activitat en la promoció i divulgació de l’art de 
les titelles.  
 
 
10.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CU LTURAL O ARTÍSTIC 
A LA COMPANYIA DE TEATRE EL SIDRAL 
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Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic a El 
Sidral, Saraus i Saragates, per la important tasca que ha fet en els seus 25 anys de 
teatre al carrer. 
 
 
 
11.- CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL AL SR. 
JOSEP PRENAFETA GAVALDÀ 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic al 
Sr. JOSEP PRENAFETA I GAVALDÀ,  per la important tasca amb la dedicació a la 
docència, a la formació de musics i a la composició, destacant, entre d’altres, les seves 
obres per a cobla i per a cant coral.  
 
 
12.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CREDITS AL PRESS UPOST DE 
L’AJUNTAMENT 2011 (I) 
 
Havent-se aprovat l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l’Ajuntament 
2011 (I), pel Ple de l’Ajuntament en sessió de data 25 de març de 2011 i, exposat el 
mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 45 de data 31 de març 
de 2011 i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra del mateix 
cap reclamació, considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat amb caràcter 
definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l’Ajuntament 2011 (I) i del 
caràcter definitiu del mateix. 
 
 
 
13.- APROVACIÓ DEFINITIVA EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CREDITS AL 
PRESSUPOST DE L’INSTITUT MUNICIPAL D’INFORMÀTICA 20 11 (I) 
 
Havent-se aprovat l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l’Institut 
Municipal d’Informàtica 2011 (I), pel Ple de l’Ajuntament en sessió de data 25 de març de 
2011 i, exposat el mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 45 
de data 31 de març de 2011 i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en 
contra del mateix cap reclamació, considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat 
amb caràcter definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l’Institut Municipal d’Informàtica 
2011 (I) i del caràcter definitiu del mateix. 
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14.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESS UPOST DEL  
L’INSTITUT MUNICIPAL D’OCUPACIÓ “SALVADOR SEGUI” 20 11 (I) 
 
Vist el dictamen de la Comissió d’Economia, Promoció Econòmica i Cooperació Territorial 
i l’informe de l’interventor, per unanimitat, s’acorda: 
 
1r.- Aprovar l’expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l’Institut Municipal 
d’Ocupació “Salvador Seguí” 2011 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de 
capítols: 
 

ESTAT DE DESPESES 
-Augments- 

 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 

  1. . . . . . . . . . . . . . .      20.893,14 
  2. . . . . . . . . . . . . . .      23.500,00 

                                     3. . . . . . . . . . . . . . .        2.000,00 
   6. . . . . . . . . . . . . . .    131.263,11 
T O T A L. . . . . . . . .      177.656,25   

 
 

ESTAT D’INGRESSOS 
-Augments- 

 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 

 8 .  . . . . . . . . . . . . 177.656,25  
 
 

R E S U M 
 

Augment en despeses . . . . . . . . . .    177.656,25 
Augment d’ingressos (aplicació 

                    romanent de tresoreria). . . . .              177.656,25 
   ANIVELLAT 

 
2n.-  Aprovar la documentació que es detalla en l’índex general de documents generals 
de l’expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
3r. De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d’exposició pública, 
l’acord d’aprovació de l’expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l’Institut 
Municipal d’Ocupació “Salvador Seguí” 2011 (I), es considerarà aprovat definitivament, 
sotmetent-se posteriorment l’expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel 
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora 
de les Hisendes Local. 
 
 
15.- COMISSIÓ DE TRASPASSOS AL CONSORCI GLOBALLEIDA  
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Vist el dictamen de la Comissió d’Economia, Promoció Econòmica i Cooperació 
Territorial, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la creació de la Comissió de traspassos a GlobaLleida per tal que determini 
l’atribució i el traspàs de competències i serveis a GlobaLleida i es valori la dotació 
econòmica corresponent, així com les normes de funcionament d’aquesta Comissió. 
 
2n. Facultar l’alcalde – president per què subscrigui tots els documents que siguin 
necessaris per fer efectiu l’acord precedent. I també facultar-lo amb caràcter general per 
a la realització dels actes necessaris per a l’execució del contingut del present acord.  
 
 
16.- INCORPORACIÓ DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA A  L’AS SOCIACIÓ “SMART 
GREEN CITY LLEIDA 
 
Vist el dictamen de la  Comissió d’Economia, Promoció Econòmica i Cooperació 
Territorial, per unanimitat s’acorda: 
 
1r.- La incorporació de l’Ajuntament de Lleida a l’Associació SMART GREEN CITY 
LLEIDA. 
 
2n. Donar la conformitat al text dels estatuts de l’Associació SMART GREEN CITY 
LLEIDA. 
 
3r. Autoritzar l’Il·lm. Senyor alcalde, amb els poders tan amplis com a Dret calguin, per 
l’execució del present acord, la signatura de documents i actes d’adhesió, la designació 
de la representació municipal en els òrgans de l’associació i la realització de tots els 
actes complementaris que es derivin de la condició d’associat. 
 
 
17.- INSCRIPCIÓ DE FITXERS AUTOMATITZATS DE DADES D E CARÀCTER 
PERSONAL AL REGISTRE DE L’AUTORITAT CATALANA DE PRO TECCIÓ DE 
DADES, AMB ESPECIFICACIÓ DELS NIVELLS DE SEGURETAT 
 
Vista la proposta de la presidenta de la comissió d’Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s’acorda: 
 
1r.  Aprovar, amb caràcter inicial, la creació dels fitxers amb dades de caràcter personal 
de titularitat d’aquesta Corporació, la denominació i altres referències bàsiques consten 
en l’expedient corresponent i es descriuen en la relació següent:  
 
 

Num. Nom del fitxer Nivell de seguretat 
1 Gespol Alt 
2 Infraccions de l’ordenança de civisme Alt 
3 Persones que s’acullen a la Llei de Dependència Alt 
4 Participants en activitats/jornades de la regidoria de 

Serveis Personals 
Alt 

5 Xarxa d’Entitats Socials d’atenció a les necessitats Alt 
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6 Sicalwin Mitjà 
7 Gestió de Patrimoni (GPA) Bàsic 
8 Subvencions Mitjà 
9 GTT Mitjà 
10 Efectes Bàsic 
11 Activitats Telecentres Bàsic 
12 Membres Consells Assessors Bàsic 
13 Registre general Bàsic 
14 Contactes Exchange Bàsic 
15 Tràmits Online Alt 
16 SMS Bàsic 
17 Club Banyetes Bàsic 
18 Dades Catcert-Idcat Bàsic 
19 Vehicles abandonats i posterior destrucció Bàsic 
20 Interessats en subhastes de vehicles Bàsic 
   
 
 
2n. Els fitxers abans indicats es regiran per la normativa vigent en matèria de protecció 
de dades, règim jurídic de les administracions públiques i procediment administratiu, 
règim local, així com per la Llei 10/2001, d’arxius i documents i la resta de normes legals i 
reglamentàries que els siguin aplicables. 
 
3r. Els responsables del tractament seran l’Ajuntament de Lleida o els organismes 
autònoms que conten en cadascuna de les fitxes específiques. Els responsables del 
tractament adoptaran les mesures tècniques, de gestió i organitzatives necessàries per 
tal de garantir la confidencialitat, la seguretat i la integritat de les dades, així com totes les 
mesures necessàries destinades a fer efectius els drets de les persones afectades. 
Aquestes mesures s’aplicaran en funció del nivell de seguretat de cara fitxer i del pla de 
seguretat corresponent. Per a l’exercici dels seus dret d’accés, rectificació, oposició i 
cancel·lació els afectats podran adreçar-se a l’Alcaldia de l’Ajuntament o als 
Presidents/tes dels respectius organismes autònoms, segons sigui el cas.  
 
4t. Sotmetre aquest acord d’aprovació inicial i les fitxes descriptives corresponents a 
informació pública durant el termini de 30 dies hàbils, mitjançant anunci que es publicarà 
en el BOP de Lleida i en el tauler d’anuncis municipal, per tal que les persones que es 
considerin afectades puguin presentar les al·legacions i reclamacions que creguin 
convenients. 
 
5è. En cas de no haver-se presentat al·legacions durant el termini d’informació pública, 
l’acord d’aprovació inicial esdevindrà definitiu sense cap més tràmit. 
 
6è. Un cop definitiu l’acord d’aprovació, publicar el text íntegre de la disposició aprovada 
al BOP de Lleida i al tauler d’anuncis de la corporació, amb totes les dades definitòries i 
descriptives de cadascun dels fitxers, inserint al DOGC la referència del BOP en que hagi 
estat publicat aquest text. 
 
7è. Trametre l’acord d’aprovació definitiva i la informació relativa als fitxers que es creen 
a l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades, per a la inscripció dels esmentat fitxers en 
el seu registre.  
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8è. Autoritzar expressament l’Il·lm. Sr. Alcalde per la realització de tots els actes 
necessaris per l’execució del present acord.  
 
 
18.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CI ENTÍFIC I 
INVESTIGADOR A L’INSTITUT DE RECERCA I TECNOLOGIA A GROALIMENTÀRIES 
(IRTA) 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al Mèrit Científic i 
Investigador a l’Institut de Recerca i Tecnologia Agroalimentàries (IRTA) de la Generalitat 
de Catalunya, fonamentada en la important tasca que des de fa més de 26 anys du a 
terme en la modernització, la millora i l’impuls de la competitivitat del sector 
agroalimentari, promovent especialment el desenvolupament sostenible dels sectors 
agrari, alimentari, agroforestal, aqüícola i pesquer, però també, vetllant pel proveïment 
d’aliments sans i de qualitat per a totes les persones com a consumidors finals, 
promovent la seguretat alimentària i el perfeccionament en la transformació dels aliments, 
i tot mitjançant la recerca de fórmules de coordinació i col·laboració entre el sector públic 
i el sector privat. 
 
 
19.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L ’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I LA REIAL I VENERABLE CONGREGACIÓ DE NOSTRA  SENYORA DELS 
DOLORS  
 
Vista la proposta de la presidenta de la comissió Informativa d’Economia, Promoció 
Econòmica i Cooperació Territorial, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Venerable 
Congregación de Nuestra Señora de los Dolores de Lleida, que regula les aportacions i 
col·laboracions que vol efectuar l’Ajuntament de Lleida per contribuir i garantir la viabilitat 
econòmica de la construcció del Museu que la Venerable Congregación de Nuestra 
Señora de los Dolores de Lleida durà a terme en l’Oratori dels Dolors situat al carrer 
Cavallers de la Ciutat, segons el projecte MUSEU D’IMATGERIA PROCESSIONAL I 
RELIGIOSITAT POPULAR DE LLEIDA. 
 
 Els efectes econòmics que regula el present conveni s’estableixen per un període de 
setze anys a comptar des de la seva signatura. 
 
L’Ajuntament de Lleida es compromet a subvencionar a la Venerable Congregación de 
Nuestra Señora de los Dolores de Lleida, amb la quantitat anual màxima de 30.000,00 
euros per cadascun dels anys de vigència del conveni. 
 
Els efectes econòmics d’aquest conveni començaran a regir a partir del dia 1 de gener de 
2012. 
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20.- APROVACIÓ DEL CONVENI PER A LA CREACIÓ D’UN CO NSORCI PER A LA 
GESTIÓ DEL SERVEI D’ACOLLIMENT A PERSONES EN SITUAC IÓ DE SENSE LLAR 
DE LLEIDA, ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA, EL BISBAT DE LLEIDA, CARITAS 
DIOCESANA DE LLEIDA I LA FUNDACIÓ SOCIAL SANT IGNAS I DE LOIOLA 
(ARRELS/SANT IGNASI) I L’APROVACIÓ DELS ESTATUTS DE  L’ESMENTAT 
CONSORCI  
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió Informativa de Polítiques de cohesió 
social i serveis a les persones, per unanimitat s’acorda: 

1r. Aprovar el text del Conveni per a la creació d’un consorci  per a la gestió del servei 
d’acolliment a persones en situació de sense llar de Lleida, entre l’ajuntament de Lleida, 
el Bisbat de Lleida, Càritas diocesana de Lleida i la fundació social Sant Ignasi de Loiola 
(Arrels/S. Ignasi) 

2n. Aprovar inicialment la creació i la constitució del “Consorci per a la gestió del servei 
d’acolliment a persones sense llar de Lleida”  per tal que gestioni,  de forma conjunta amb 
les institucions que hi formen part, el servei abans esmentat.  

Aprovar els estatuts pels quals se'n regirà l'actuació, en acceptar-se el projecte d'estatuts 
elaborat per la comissió de treball creada a aquest efecte, de conformitat amb el que 
estableix el Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 
179/1995, de 13 de juny. 

3r. Sotmetre a informació pública els estatuts aprovats en l'acord anterior, per un període 
de trenta dies hàbils a comptar de l'endemà de l'última de les publicacions de l'anunci en 
el Butlletí Oficial de la Província o en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, als 
efectes de poder ser examinats i, si escau, formular les reclamacions i al·legacions que 
es considerin pertinents, de conformitat amb el que disposa l'article 313, en relació amb 
el 160, del Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals. Els estatuts s'entendran 
aprovats definitivament si en aquest termini no es formulen reclamacions ni al·legacions. 

 4t. En el moment de l’aprovació definitiva d’aquest acord, o mitjançant els corresponents 
acords específics, cadascuna de les institucions promotores acordarà allò que sigui 
escaient en referència a la incorporació al nou consorci dels elements humans, materials, 
financers i organitzatius que hauran de formar-ne part.   

5è. Facultar l'alcalde-president perquè subscrigui tots els documents que siguin 
necessaris per fer efectius els acords precedents, especialment perquè sol·liciti les 
autoritzacions administratives que, si escau, siguin preceptives, així com la seva 
inscripció en el registre pertinent. També resta facultat, amb caràcter general, per a la 
realització dels actes necessaris per a l’execució del contingut del present acord.  
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21.- APROVACIÓ DEL CONVENI REGULADOR DE LA PRESTACI Ó CONCERTADA 
DEL SERVEI DE MENJAR SOBRE RODES, ENTRE L’AJUNTAMEN T DE LLEIDA I 
CREU ROJA DE LLEIDA  

Vista la proposta de la cap de Servei de gestió i acció social, per unanimitat s’acorda:  
 
1r.Aprovar el conveni regulador de la prestació concertada del servei per al 
desenvolupament del programa d’àpats a domicili per la gent gran, anomenat menjar 
sobre rodes. 
 
2n. Aprovar la despesa de 57.000.-€, amb càrrec a la partida 05.2310.227.99 del 
pressupost del 2011. 
 
 
 
22.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU A L’ESCOLA 
CREU DEL BATLLE  
 
Vista la proposta del regidor d’ Educació i Atenció a la Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu a  l’Escola 
Creu del Batlle  de Lleida, fonamentada en el reconeixement públic del 50è aniversari de 
l’inici de la tasca educativa d’aquesta escola de l’Horta de Lleida 

 

23.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU A L’INSTITUT 
MANUEL DE MONSUART   
 
Vista la proposta del regidor d’ Educació i Atenció a la Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu a  l’Institut 
Manuel de Monsuart de Lleida, fonamentada en el reconeixement públic del 25è 
aniversari de l’inici de la tasca educativa d’aquesta centre educatiu de la ciutat de Lleida. 
 
 
24.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU A L’INSTITUT 
CAPARRELLA   
 
Vista la proposta del regidor d’ Educació i Atenció a la Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu a  l’Institut 
Caparrella de Lleida, fonamentada en el reconeixement públic del 30è aniversari de l’inici 
de la tasca educativa d’aquest centre educatiu de la ciutat de Lleida. 
 
 
 
25.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU A L’INSTITUT 
MÀRIUS TORRES  
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Vista la proposta del regidor d’ Educació i Atenció a la Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu a  l’Institut 
Màrius Torres de Lleida, fonamentada en el reconeixement  de la llarga trajectòria 
educativa d’aquest centre educatiu de Lleida i donada la commemoració de l’any Màrius 
Torres.  
 
 
26.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDA RITAT A L’ESGLÉSIA 
EVANGÈLICA BAPTISTA DE LLEIDA 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria a la solidaritat a l’Església 
Evangèlica Baptista, fonamentada en la tasca social envers la ciutadania des de fa més 
de 60 anys, fonamentalment a partir d’activitats com la distribució d’aliments, el recapte 
de menjar, la distribució de roba i calçats, el recolzament als malalts, l’assistència als 
reclusos, la col·laboració en la rehabilitació de toxicòmans i alcohòlics, en l’acollida de 
menors i dones maltractades, en centres per a la gent gran,  i en programes socials a 
Guinea Equatorial. 
 
 
27.- APROVACIÓ DE LES BASES ESPECÍFIQUES DE LES DIF ERENTS LÍNIES 
SUBVENCIONADORES DE LA REGIDORIA D’ESPORTS DE L’AJU NTAMENT DE 
LLEIDA I APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA DE SUBVENCION S D’AQUESTES 
LÍNIES PEL 2011 
 
Vista la proposta del gerent de Serveis a les Persones, amb 18 vots a favor dels grups 
municipals  del PSC, PP, ERC, ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 6 abstencions del Grup 
Municipal de CiU,  s’acorda: 
 
1r. L’aprovació de la pròrroga de les bases específiques de les següents línies 
subvencionadores de la Regidoria d’Esports, línies incloses en el “Pla estratègic de 
subvencions de l’Ajuntament de Lleida 2008-2010”, prorrogat mitjançant les Bases 
d’execució del pressupost municipal per al 2011. 
 

1. Ajuts adreçats a la promoció d’activitats esportives: 191.210,60 € amb càrrec a la 
partida 05 3400 48901 

2. Ajuts adreçats a la promoció d’accions esportives de caire puntual i de competició: 
20.000,00  € amb càrrec a la partida 05 3400 48901 

 
2n. Aprovar la convocatòria pública de les esmentades línies subvencionadores per a 
l’any 2011 que tindran un termini de presentació de sol·licituds d’un mes des de l’endemà 
de la publicació d’aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de la 
Regidoria d’Esports en la persona del regidor Sr. José M. Alonso Fernández. 
 
4t. Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora de les 
línies subvencionadores de la Regidoria d’Esports. 
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La Comissió Avaluadora estarà formada per: 
 
Sr. Carles Alsinet i Mora, Gerent de Serveis a les Persones 
Sr. Rafa Carpi i Badia, director d’IMAE 
 
5è. Es delega expressament en la Junta de Govern Local i en l’Alcaldia (indistintament) la 
resolució  de qualsevol al·legació o reclamació en relació a l’adopció de les mesures 
pertinents en relació a una eventual modificació en el termini de presentació de 
sol·licituds. 
 
 
28.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ES PORTIU A LA UNIÓ 
ESPORTIVA BORDETA  
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit esportiu a la Unió 
Esportiva Bordeta, fonamentada en la valuosa tasca que ha dut a terme en el món de 
l’esport i del futbol 
 
 
29.- CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT ESPORTIU AL SR. 
MANUEL LORITE GALERA  
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit esportiu al senyor 
Manuel Lorite Galera, fonamentada en la important tasca que ha dut a terme en el món 
de l’esport i en el treball de base en el futbol.  
 
 
30.-CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ESP ORTIU A LA PENYA 
BARCELONISTA DE LLEIDA I PROVÍNCIA 
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit esportiu a la Penya 
Barcelonista de Lleida i província, fonamentada en la valuosa tasca que ha dut a terme 
tant a nivell esportiu com social i cultural. 
 
 
31.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ES PORTIU AL CLUB 
NÀUTIC LLEIDA 
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit esportiu al Club 
Nàutic Lleida, fonamentada en la important tasca que ha dut a terme en el món del 
piragüisme i en la promoció d’aquest esport des de la base.  
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32.- APROVACIÓ DE L’ADDENDA, SUBSCRITA PER L’AJUNTA MENT DE LLEIDA I 
L’AGÈNCIA ESTATAL DE METEOROLOGIA, RELATIVA AL CONV ENI DE 
COL·LABORACIÓ PER A LA CESSIÓ D’ÚS DE  DUES FINQUES  MUNICIPALS, 
SITUADES AL SECTOR CIUTAT JARDÍ, DESTINADES A LA CO NSTRUCCIÓ D’UN 
CENTRE METEOROLÒGIC  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r.  Aprovar la ratificació de l’Addenda, subscrita el 12 d’abril de 2011, entre l’Ajuntament 
de Lleida i l’Agència Estatal de Meteorologia, relativa al Conveni de col·laboració, subscrit 
per ambdues institucions el 2 de juny de 2008, per a la cessió d’ús de dues finques 
municipals, situades a l’àmbit del Pla Parcial SUR-2 “Ciutat Jardí” de Lleida, destinades a 
la construcció d’un Observatori meteorològic. 
 
2n. Delegar en l’Il·lm. Sr. Alcalde i/o en la Junta de Govern Local per a la resolució de 
totes les incidències derivades d’aquest acord. 
 
 
33.- APROVACIÓ DE LA CESSIÓ A LA FUNDACIÓ LLEIDA 21  DE LES PLAQUES 
SOLARS INSTAL·LADES A LA TEULADA DELS CEIPS ENRIC F ARRENY, JOAN 
XXIII, FREDERIC GODÀS I PRÀCTIQUES II DE LLEIDA  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. L’aprovació de la cessió a la Fundació Lleida 21 de l’ús de les instal·lacions de les 
plaques solars connectades a la xarxa de 4,6 Kw instal·lades a les teulades de les 
escoles de Lleida: Enric Farreny, Frederic Godàs, Joan XXIII i Pràctiques II, per a la seva 
explotació i gestió, que inclou entre altres, utilitzar i modificar, si cal, les autoritzacions 
administratives i inscripcions als registre d’instal·lacions de producció en règim especial. 
 
2n. La Fundació Lleida 21 es farà càrrec del manteniment de les instal·lacions, les 
utilitzarà per fer activitats d’educació ambiental i destinarà els ingressos obtinguts a 
actuacions d’estalvi i eficiència energètica.  
 
3r. Delegar en l’Il.lm. Sr. Alcalde la resolució de totes les incidències derivades d’aquest 
acord, així com facultar-lo amb poders tant amplis com sigui necessaris per a la seva 
execució. 
 
 
34.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE CESSIÓ SUBSCRIT AMB L A CONFEDERACIÓN 
HIDROGRÀFICA DEL EBRO, DE L’ÚS  A PRECARI D’UN LOCA L MUNICIPAL 
SITUAT SOTA LA PASSAREL·LA PEATONAL QUE CREUA EL CA RRER COS-
GAYÓN DE LLEIDA  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la ratificació del Conveni de cessió, subscrit en data 12 d’abril de 2011, per 
l’Ajuntament de Lleida i la Confederación Hidrográfica del Ebro (CHE), relatiu a la cessió 
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de l’ús a precari d’un local municipal situat sota la passarel·la peatonal que creua el 
carrer Cós-Gayon de Lleida. 
 
2n. Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r. Delegar en l’Il.lm. Sr. Alcalde la resolució de totes les incidències derivades d’aquest 
acord, així com facultar-lo amb poders tant amplis com sigui necessaris per a la seva 
execució. 
 
4r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província i al web de la Paeria. 
 
 
35.- DESAFECTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC DE DIVERSOS VEHICLES I CONTENIDORS QUE 
PRESTAVEN SERVEI A L’EMPRESA CONCESSIONÀRIA DE NETEJA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Desafectar l’ús i servei públic 1.219 contenidors de rebuig de 1.100 litres i 5 vehicles, 
camions, amb matrícules 9856 FHR, 9870 FHR, 1743 FKJ, 1315 FKK i 3490 FKR, de 
titularitat municipal, declarats no utilitzables, que prestaven servei a l’empresa 
concessionària del servei de neteja municipal. 
 
2n. Delegar en l’Il·lm. Sr. Alcalde i/o en la Junta de Govern Local per a l’execució 
d’aquest acord i per a la resolució de totes les incidències que se’n derivin. 
 
 
36.-  APROVACIÓ DEL  CONVENI  DE  CESSIÓ  PER  MUTU   ACORD  A FAVOR DE 
L‘AJUNTAMENT DE LLEIDA, D’UNA PORCIÓ DE TERRENY PRO PIETAT DEL SR. 
JOSEP BERTRAN ROSELL, SITUAT AL C/ PICOS, NÚM. 38 D E LLEIDA, PER A LA 
CONSTRUCCIÓ DEL VIAL CAMÍ DE PICOS 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovació del Conveni de cessió per mutu acord, subscrit en data 24 de març de 
2011, entre l’Ajuntament i el senyor Josep Bertran i Rosell, respecte d’una porció de 
terreny de 418 m2 de la seva propietat, destinada a vialitat i situada a al carrer Picos, 
núm. 38 de Lleida, amb la referència cadastral 3790230CG0039C. 
 
2n. Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
37.-  APROVACIÓ DEL  CONVENI  DE  CESSIÓ  PER  MUTU   ACORD  A FAVOR DE 
L‘AJUNTAMENT DE LLEIDA, D’UNA PORCIÓ DE TERRENY PRO PIETAT DELS SRS. 
MIQUEL DOLCET I ROSARIO AIGÉ, SITUAT  A LA C.N. II,  NÚM. 15 DE LLEIDA, PER 
A LA CONSTRUCCIÓ DEL VIAL CAMÍ DE PICOS 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
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1r.  Aprovació del Conveni de cessió per mutu acord, subscrit en data 24 de març de 
2011, entre l’Ajuntament de Lleida i els senyors Miguel Dolcet Vitores i Rosario Aige 
Hernández, respecte d’una porció de terreny de 416 m2 de la seva propietat, destinada a 
vialitat i situada a la Carretera Nacional II, núm. 15, cantonada Camí de Picos, de Lleida, 
amb la referència cadastral 3790229CG0039C. 
 
2n.  Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r.  Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
38.-  APROVACIÓ DEL  CONVENI  DE  CESSIÓ  PER  MUTU   ACORD  A FAVOR DE 
L‘AJUNTAMENT DE LLEIDA, D’UNA PORCIÓ DE TERRENY PRO PIETAT DELS SRS. 
MARIA I MIGUEL BONEU ORÓ, SITUAT  AL C/ CAMÍ DE PIC OS,  NÚM. 39 DE 
LLEIDA, PER A LA CONSTRUCCIÓ DEL VIAL CAMÍ DE PICOS  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r.  Aprovació del Conveni de cessió per mutu acord, subscrit en data 5 d’abril de 2011, 
entre l’Ajuntament de Lleida i els senyors Maria i Miguel Boneu Oró, respecte d’una 
porció de terreny de 2856 m2 de la seva propietat, destinada a vialitat i situada al carrer 
Picos, núm. 39 de Lleida, amb la referència cadastral 3992632CG0039D. 
 
2n.  Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
 
39.-  APROVACIÓ DEL  CONVENI  DE  CESSIÓ  PER  MUTU   ACORD  A FAVOR DE 
L‘AJUNTAMENT DE LLEIDA, D’UNA PORCIÓ DE TERRENY PRO PIETAT  DE 
L’ENTITAT SAT LA SEO, SITUAT  A LA C.N. II,  NÚM. 1 9 DE LLEIDA, PER A LA 
CONSTRUCCIÓ DEL VIAL CAMÍ DE PICOS 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovació del Conveni de cessió per mutu acord, subscrit en data 24 de març de 
2011, entre l’Ajuntament de Lleida i SAT NÚM. 2447 FRUTAS LA SEO, respecte d’una 
porció de terreny de 294 m2 de la seva propietat, destinada a vialitat i situada a la 
Carretera Nacional II, núm. 19, cantonada Camí de Picos de Lleida, amb referència 
cadastral 3992634CG0039D  
 
2n. Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
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40.-  APROVACIÓ DEL  CONVENI  DE  CESSIÓ  PER  MUTU   ACORD  A FAVOR DE 
L‘AJUNTAMENT DE LLEIDA, D’UNA PORCIÓ DE TERRENY PRO PIETAT  DE 
L’ENTITAT TREBOR 2010 SL, SITUAT  AL C/ PALAUET,  N ÚM. 83 I CAMÍ DE PICOS 
NÚM. 41 DE LLEIDA, PER A LA CONSTRUCCIÓ DEL VIAL CA MÍ DE PICOS 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovació del Conveni de cessió per mutu acord, subscrit en data 5 d’abril de 2011, 
entre l’Ajuntament de Lleida i TREBOR 2010, SL., respecte de les següents porcions de 
terreny de la seva propietat: 
 
- Referència cadastral: 3992623CG0039D. Situada al carrer Palauet, núm. 83 de Lleida. 
Superfície afectada:  808 m2 qualificats de vialitat. 
 
- Referència cadastral: 3992631CG0039D. Situada al carrer Picos, núm. 41 de Lleida.  
Superfície afectada: 695 m2 qualificats de vialitat. 

 
2n.  Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
 
 
41.- CONSTITUCIÓ D’UN DRET DE SUPERFÍCIE, A FAVOR D E L’ASSOCIACIÓ DE 
VOLUNTARIAT PER AL SERVEI D’ACOLLIMENT RESIDENCIAL D’URGÈNCIA “LA 
DONA SAMARITANA”, SOBRE UNA PORCIÓ D’UNA FINCA MUNI CIPAL, SITUADA 
AL CARRER FRANCESC BORDALBA, 7, DESTINADA A LA CONS TRUCCIÓ D’UNA 
RESIDÈNCIA PER A DONES EN SITUACIÓ DE RISC SOCIAL 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la constitució d’un dret de superfície, de caràcter gratuït, de 2572,19 m2, 

d’acord amb el plànol que s’annexa, a favor de l’Associació de Voluntariat per al Servei 
d’Acolliment Residencial d’Urgència “La Dona Samaritana”, sobre una finca municipal, 
situada a la zona del SUR-42, carrer Francesc Bordalba, 7, per tal de destinar-la a la 
construcció d’una Residència per a dones en situació de risc social. 
 
 2n. La finca sobre la qual es constitueix el dret de superfície està qualificada de Sistema 
d’Equipaments i té la descripció registral següent : 
 
“Finca resultant 118. Equipament E4. Equipament de 6.521 m2, de forma irregular. situat 
al terme municipal de Lleida, zona del SUR 42. Confronta al Nord, amb vial V.11 i amb 
rotonda R.1; al Sud, amb vial V.5-Centre i zona verda ZV.5; a l’Est, amb vial V.5-Centre i 
amb rotonda R.1; i a l’Oest, amb zona verda ZV.5.” 
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Inscripció : Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2.535, Llibre 425, Foli 187, 
Finca núm. 24.422. 
 
Referència cadastral: 4288601CG0048G0001FG. 
 
3r.  El dret de superfície es cedeix de forma gratuïta per un termini de 30 anys, a comptar 
des de la data de la seva inscripció en el Registre de la Propietat 
 
4t.  L’extinció del dret de superfície pel decurs del termini establert comportarà la de tota 
classe de drets que ostentés el superficiari. 
 
5è.  El dret de superfície s’extingirà si l’entitat superficiària no construeix la residència en 
el termini de 5 anys, des de la data de l’atorgament de l’escriptura pública, o si canvia l’ús 
de la parcel·la. 
 
6è. Quan s’extingeixi el dret de superfície perquè hagi transcorregut el termini, 
l’Ajuntament de Lleida farà seva la propietat d’allò edificat, sense que hagi de satisfer cap 
indemnització. 
 
7è. La constitució del dret de superfície haurà de ser en tot cas formalitzada en escriptura 
pública i, com a requisit constitutiu de la seva eficàcia, inscriure’s en el Registre de la 
Propietat. 
 
8è. Sotmetre a informació pública, durant un termini de 30 dies, l’expedient de cessió; a 
tal efecte, es publicarà l’acord al Butlletí Oficial de la Província i al web de la Paeria. 
 
9è. L’eficàcia d’aquest acord restarà condicionada a la inexistència d’al·legacions ni 
reclamacions durant l’esmentat termini d’informació pública. 
 
10è. Delegar en la Junta de Govern Local i/o en l’Il·lm. Sr. Alcalde per a la resolució de 
totes les incidències derivades del present acord. Igualment, facultar a l’Il.lm. Sr. Alcalde 
per a l’atorgament de l’escriptura pública. 
  
11è. Notificar l’acord als interessats. 
 
 
 
42.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L ’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I L’ASSOCIACIÓ ESPORTIVA BTT LLEIDA, PER A L A CESSIÓ DE L’ÚS A 
PRECARI DELS TERRENYS MUNICIPALS QUE CONFIGUREN EL BIKE PARC 
SITUAT AL TURÓ DE GARDENY DE LLEIDA  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la ratificació del conveni subscrit per l’Ajuntament de Lleida i l’Associació 
esportiva BTT Lleida el  19 d’abril de 2011 relatiu a la cessió d’ús dels terrenys 
municipals del Turó de Gardeny que configuren el Bike Parc.  
 
2n. Delegar en la Junta de Govern Local i/o en l’Il.lm. Sr. Alcalde per a la resolució i 
desenvolupament de totes les incidències derivades d’aquest acord. 
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43.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L ’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I LA UNIVERSITAT DE LLEIDA, SIGNAT EN DATA 8  D’ABRIL DE 2011, PER 
A LA CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS DE MEMÒRIA SOCIAL, DINS DEL MARC 
DELS ESTUDIS PREVIS I COMPLEMENTARIS NECESSARIS PER  A LA REDACCIÓ 
DEL PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs de Memòria 
Social, dins del marc dels estudis previs i complementaris necessaris per a la redacció 
del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Lleida, amb un pressupost total dels treballs 
a realitzar per un import de 20.060,00 € IVA inclòs, amb una previsió de lliuraments 
parcials dels treballs amb els corresponents import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 4.012,00 € (IVA inclòs)         Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial:10.030,00 € (IVA inclòs)                  Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió provisional:4.012,00 € (IVA inclòs)    Anualitat 2013 
• Treballs complementaris i versió definitiva: 2.006,00 € (IVA inclòs)       Anualitat 2014 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 4.012,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
 
 
44.- APROVACIÓ DEL  CONVENI DE COL·LABORACIÓ, SUBSC RIT EL 8 D’ABRIL 
DE 2011,  ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERS ITAT DE LLEIDA PER A 
LA CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS D’INVENTARI DE CONSTR UCCIONS, 
INSTAL·LACIONS I USOS EN SÒL NO URBANITZABLE, DINS DEL MARC DELS 
ESTUDIS PREVIS I COMPLEMENTARIS NECESSARIS PER A LA  REDACCIÓ DEL 
PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA” 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs corresponents a 
l’inventari de construccions, instal·lacions i usos en sòl no urbanitzable, dins del marc 
dels Estudis previs i complementaris necessaris per a la redacció del Pla d’Ordenació 
Urbanística Municipal de Lleida, amb un pressupost total dels treballs a realitzar per un 
import de 17.360,00 € IVA inclòs, amb una previsió de lliuraments parcials dels treballs 
amb els corresponents import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 5.208,00 € IVA inclòs    Anualitat 2011. 
• Treballs versió inicial: 8.680,00 € IVA inclòs             Anualitat 2012. 
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• Treballs complementaris i versió definitiva: 3.472,00 € IVA inclòs  Anualitat 2013. 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 5.208,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
 
 
45.- APROVACIÓ DEL  CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCR IT EL 8 D’ABRIL DE 
2011,  ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSITA T DE LLEIDA PER A LA 
CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS CORRESPONENTS A LA DIAGN OSI SOCIAL 
DEL TERRITORI DE LLEIDA, DINS DEL MARC DELS ESTUDIS  PREVIS I 
COMPLEMENTARIS NECESSARIS PER A LA REDACCIÓ DEL PLA  D’ORDENACIÓ 
URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA” 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs corresponents a 
la diagnosi social del territori de Lleida, dins del marc dels Estudis previs i 
complementaris necessaris per a la redacció del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal 
de Lleida, amb un pressupost total dels treballs a realitza per un import de 4.720,00 € IVA 
inclòs, amb una previsió de lliuraments parcials dels treballs amb els corresponents 
import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 944,00 € (IVA inclòs)   Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial:2.360,00 € (IVA inclòs)            Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió provisional: 944,00 € (IVA inclòs) Anualitat 2013 
• Treballs complementaris i versió definitiva: 472,00 € (IVA inclòs) Anualitat 2014 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 944,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
 
 
 
46.- APROVACIÓ DEL  CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCR IT EL 8 D’ABRIL DE 
2011,  ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSITA T DE LLEIDA PER A LA 
CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS CORRESPONENTS A LA PROJE CCIÓ 
DEMOGRÀFICA DE LLEIDA PER A L’HORITZÓ 2030, DINS DE L MARC DELS 
ESTUDIS PREVIS I COMPLEMENTARIS NECESSARIS PER A LA  REDACCIÓ DEL 
PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs corresponents a 
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la projecció demogràfica de Lleida per a l’horitzó 2030, dins del marc dels Estudis previs i 
complementaris necessaris per a la redacció del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal 
de Lleida, amb un pressupost total dels treballs a realitza per un import de 14.880,00 € 
IVA inclòs, amb una previsió de lliuraments parcials dels treballs amb els corresponents 
import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 4.464,00 € (IVA inclòs)      Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial: 7.440,00 € (IVA inclòs)               Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió definitiva: 2.976,00 € (IVA inclòs)   Anualitat 2013 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 4.464,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
 
 
 
47.- APROVACIÓ DEL  CONVENI DE COL·LABORACIÓ  SUBSC RIT EL 8 D’ABRIL 
DE 2011, ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSI TAT DE LLEIDA PER A 
LA CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS CORRESPONENTS A L’INV ENTARI 
D’INFRAESTRUCTURES AGRÍCOLES; REGS, CAMINS I VIES P ECUÀRIES, DINS 
DEL MARC DELS ESTUDIS PREVIS I COMPLEMENTARIS NECES SARIS PER A LA 
REDACCIÓ DEL PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs corresponents a 
l’inventari d’infraestructures agrícoles; regs, camins i vies pecuàries, dins del marc dels 
Estudis previs i complementaris necessaris per a la redacció del Pla d’Ordenació 
Urbanística Municipal de Lleida, amb un pressupost total dels treballs a realitza per un 
import de 11.160,00 € IVA inclòs, amb una previsió de lliuraments parcials dels treballs 
amb els corresponents import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 3.348,00 € (IVA inclòs)     Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial: 5.580,00 € (IVA inclòs)              Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió definitiva: 2.232,00 € (IVA inclòs)   Anualitat 2013 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 3.348,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
 
 
48.- APROVACIÓ DEL  CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCR IT EL 8 D’ABRIL DE 
2011, ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSITAT  DE LLEIDA PER A LA 
CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS CORRESPONENTS A L’ESTUDI  ESPECÍFIC DE 
L’HORTA, DINS DEL MARC DELS ESTUDIS PREVIS I COMPLE MENTARIS 
NECESSARIS PER A LA REDACCIÓ DEL PLA D’ORDENACIÓ UR BANÍSTICA 
MUNICIPAL DE LLEIDA” 
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Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs corresponents a 
l’estudi específic de l’horta, dins del marc dels Estudis previs i complementaris necessaris 
per a la redacció del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Lleida, amb un pressupost 
total dels treballs a realitza per un import de 11.160,00 € IVA inclòs, amb una previsió de 
lliuraments parcials dels treballs amb els corresponents import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 3.348,00 € (IVA inclòs)       Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial: 5.580,00 € (IVA inclòs)                Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió definitiva: 2.232,00 € (IVA inclòs)    Anualitat 2013 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 3.348,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
 
 
49.- APROVACIÓ DEL  CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCR IT EL 8 D’ABRIL DE 
2011,  ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSITA T DE LLEIDA PER A LA 
CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS CORRESPONENTS A LA PREVI SIÓ DE 
DESENVOLUPAMENT DE L’ACTIVITAT ECONÒMICA, DINS DEL MARC DELS 
ESTUDIS PREVIS I COMPLEMENTARIS NECESSARIS PER A LA  REDACCIÓ DEL 
PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 23 vots a favor dels grups municipals del PSC, 
CiU, PP,  ICV-EUiA i del regidor no adscrit i 2 abstencions del Grup Municipal d’ERC, 
s’acorda: 
 
1r. Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 8 d’abril de 2011, per a la contractació dels treballs corresponents a 
la previsió de desenvolupament de l’activitat econòmica, dins del marc dels Estudis previs 
i complementaris necessaris per a la redacció del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal 
de Lleida, amb un pressupost total dels treballs a realitza per un import de 17.360,00 € 
IVA inclòs, amb una previsió de lliuraments parcials dels treballs amb els corresponents 
import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi: 5.208,00 € (IVA inclòs)      Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial: 8.680,00 € (IVA inclòs)               Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió definitiva: 3.472,00 € (IVA inclòs)   Anualitat 2013 
 
2n. Autoritzar i Disposar a nom d’UNIVERSITAT DE LLEIDA, amb CIF núm. Q-7550001-
G,  la quantitat de 5.208,00 €, a càrrec de la partida pressupostària 03.1510.22706 de 
l’exercici pressupostari de l’any 2011. 
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50.- APROVACIÓ CONVENI ENTRE L‘AJUNTAMENT DE LLEIDA  I L’ENTITAT 
SOLVIA ESTATE SLU, DE CESSIÓ ANTICIPADA DELS TERREN YS AMB UNA 
SUPERFÍCIE DE 1.636 M2, INCLOSOS EN EL SUR 10, PER A DESTINAR-LOS A 
VIALITAT, MITJANÇANT LA CONSTRUCCIÓ DEL PROJECTE DE  CARRETERES NL-
04151.1 (VARIANT SUD) 
 
Vista la proposta del coordinador de Planificació urbanística i habitatge, per unanimitat 
s’acorda: 
 
1r.  APROVAR el Conveni de gestió urbanística entre l’Ajuntament de Lleida i la Sra. 
Maria Teresa Yarritu Nieto, en nom i representació de Solvia Estate, SLU, per a la 
cessió anticipada d’uns terrenys, inclosos en el Sector urbanitzable residencial SUR 10, 
Bóviles Bordeta 1, afectats per les obres de construcció del Projecte NL-04151.1, dels 
termes municipals de Lleida i Alcoletge, de desdoblament de la variant sud de Lleida. 
 
2n.  Notificar l’acord als interessats. 
 
3r.  Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
51.- APROVACIÓ DE LA PARTICIPACIÓ AL PROJECTE EUROP EU “HYDRAPIR – 
XARXA PIRENAICA DE CENTRES DE SENSIBILITZACIÓ AMBIE NTAL TEMÀTICA 
DE L’AIGUA”, DINS DE LA CONVOCATÒRIA DELS AJUTS DEL  PROGRAMA 
OPERATIU DE COOPERACIÓ TERRITORIAL ESPANYA-FRANÇA-A NDORRA 2007-
2013 INTERREG IV-A 
 
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el projecte "HYDRAPIR – Xarxa Pirenaica de Centres de Sensibilització 
Ambiental Temàtics de l’Aigua”. 
  
2n. Aprovar el pla de finançament, que implica el compromís pressupostari d’una 
aportació plurianual pel període 2011-2014 per part de l’Ajuntament de Lleida per un 
valor de 10.850,00 € en la categoria de recursos humans propis. 
 
3r. Aprovar el compromís de participació i execució del Projecte "HYDRAPIR – Xarxa 
Pirenaica de Centres de Sensibilització Ambiental Temàtics de l’Aigua”, així com 
desenvolupar totes les obligacions establertes en les disposicions d'aplicació del 
Programa Operatiu de Cooperació Territorial Espanya-França-Andorra 2007-2013.  
 
 
 
52.- MOCIÓ DEL REGIDOR NO ADSCRIT, SR. ISMAEL ZAPAT ER,  EN DEFENSA DE 
LA IL·LUMINACIÓ I UTILITZACIÓ DE LA SUDA  
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada pel regidor no adscrit, Sr. 
Ismael Zapater: 
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1r. Quan les circumstàncies econòmiques i conjunturals ho facin possible,  il·luminar al 
màxim possible, tot el conjunt monumental de LA SUDA i que siguin col·locades les 
corresponents Banderes (Lleida, Espanya i Europa) i la Senyera de Catalunya. 
 
2n. Que se celebrin  a LA SUDA el màxim possible d’Actes Institucionals i d’Actes 
Culturals que siguin rellevants. 
Tanmateix, que des de la Paeria s’organitzin periòdicament altres tipus d’Activitats 
científiques i divulgatòries als voltants del Patrimoni Cultural de la ciutat.  
 
 
 
53.- MOCIÓ DELS GRUPS MUNICIPALS D’ERC, PSC, PP I I CV-EUiA A FAVOR DE LA 
QUALITAT DEL SERVEI DE SALUT A LLEIDA 
 
Amb 19 vots a favor dels grups municipals d’ERC, PSC, PP i ICV-EUiA i del regidor no 
adscrit i  6 vots en contra del Grup Municipal de CiU: s’acorda aprovar la següent moció: 
 
1r. Demanar al govern de la Generalitat de Catalunya que informi amb total transparència 
als professionals de la Sanitat sobre quin tipus d’ajustos pressupostaris pensa fer i com 
els pensa aplicar. 
 
2n. Sol·licitar al govern de la Generalitat de Catalunya que “aturi” qualsevol retallada 
pressupostària lineal al sistema sanitari català i que podria comportar un empitjorament 
de la qualitat assistencial, segons han manifestat experts acreditats, com el president del 
Consell Assessor de la Generalitat, Miquel Vilardell. 
 
3r. L’Ajuntament de Lleida exigeix al Govern de la Generalitat que executi les obres i 
plans previstos en el sistema sanitari de Lleida (com per exemple el segon accelerador i 
d’altres que se citen en els antecedents de la moció) i que s’avanci en el concepte de 
“Ciutat Sanitària” per tal que l’Arnau de Vilanova pugui donar el “pas” que li pertoca.  
 
 
 
54.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ICV-EUiA DONANT SUP ORT A LA INICIATIVA 
“LA DIABETIS A LA MARATÓ DE TV3” 
 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal d’ICV-
EUIA: 
 
1r. Que l’Ajuntament de Lleida doni suport a la Iniciativa “La Diabetis a la Marató de TV·”. 
 
2n. Comunicar aquest cord a la fundació La Marató de TV3, a l’Associació de Diabètics 
de Catalunya i a la seva delegació a Lleida i al Col·legi de Metges de Lleida. 
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INTERVENCIONS  
 
 
Debat conjunt. Punts números 43, 44, 45, 46, 47, 48  i 49. Aprovació dels convenis 
de col·laboració subscrits el 8 d’abril del 2011, e ntre l’Ajuntament de Lleida i la UdL 
per a la contractació de diversos treballs per a la  redacció del Pla d’Ordenació 
Urbanística Municipal de Lleida  
 
El Sr. Camats  diu que votarà favorablement les propostes. Està d’acord  que s’iniciïn els 
treballs que són objecte dels convenis, ja que són necessaris per a la posterior redacció 
del POUM de Lleida. Hi ha una partida pressupostària que preveu aquesta despesa per a 
enguany. Creu que l’explicació pública que ha fet el Govern d’aquests convenis  és força 
diferent del contingut que s’ha pogut estudiar en veure els expedients. S’havia entès que 
s’encarregava la  redacció del nou Pla a la UdL; la proposta, evidentment, no és aquesta. 
S’encarreguen treballs previs. Critica la manera com s’ha anunciat aquestes propostes a 
la premsa; no, el seu contingut.  
 
La Sra. Bergés  anuncia que el seu grup s’abstindrà de votar aquests punts. Creu que 
era clar el contingut de la contractació. S’abstenen de votar per la manera com s’ha 
tramitat. No era necessari fer aquest encàrrec perquè manquen pocs dies per a les 
eleccions municipals; s’ha actuat de manera precipitada. La redacció del Pla serà un dels 
majors reptes del proper mandat i l’encàrrec el podia haver fet perfectament el proper 
Govern.  
 
La Sra. Horcajada  comparteix els raonaments que s’han explicat. No tenen res a 
objectar quant al contingut de les propostes. Creu que és molt positiva la participació de 
la UdL en aquest procés. Considera que formalment hauria estat més correcte que 
aquests convenis els hagués signat el proper equip de govern. Tot i això, votaran a favor 
de l’aprovació dels convenis.  
 
El Sr. Guallar  comparteix les reflexions dels grups precedents; no tant per aquests 
convenis com per altres que s’han signat recentment. Destaca que els treballs que 
s’encarreguen a la UdL es faran en diverses anualitats. Valora positivament el fet que la 
destinatària dels convenis sigui la UdL. Critica la signatura de convenis que es van fer 
recentment amb dos associacions de veïns (Secà i Mangraners), creu que s’ha donat un 
punt d’oportunisme. Votaran favorablement als convenis amb la UdL.  
 
La Sra. Camps  agraeix els vots favorables. Està d’acord amb la intervenció del Sr. 
Guallar pel que fa a valorar la imparcialitat de la UdL. Explica el contingut dels treballs 
encarregats i creu que no tenen cap vinculació amb cap tema electoral; fa molts mesos 
que s’està negociant aquesta qüestió amb la Universitat. Se signen els convenis quan 
s’han concretat tots els detalls. Els treballs són absolutament imprescindibles per a 
començar a dissenyar el nou Pla d’ordenació urbanística municipal. Desitja que la UdL i 
els funcionaris municipals facin uns bons treballs.   
 
 
El Sr. alcalde  ratifica la confiança en la UdL i el caire tècnic d’aquests estudis. 
 
S’aproven amb  2 abstencions del Grup d’ERC i 23 vots a favor de la  resta de grups.  
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Punt núm. 52. Moció del regidor no adscrit, Sr. Ism ael Zapater, en defensa de la 
il·luminació i utilització de la Suda  
 
El Sr. Zapater  agraeix molt emotivament l’aprovació de la moció, que és la darrera que 
sotmet a consideració del Ple. 
 
S’aprova per unanimitat.  
 
 
Punt núm. 53. Moció dels grups municipals d’ERC, PS C, PP i ICV-EUiA a favor de la 
qualitat del servei de Salut a Lleida 
 
La Sra. Bergés  agraeix el suport dels grups municipals que han signat la moció. Creu 
que és molt important que el Ple es posicioni davant el risc de retallades pressupostàries 
en el sistema sanitari català. Aquest sistema està reconegut internacionalment per la 
seva qualitat. Lamenta que el president de la Generalitat hagi dit que aquesta qüestió 
s’ajorna fins després de les eleccions locals (creu que aquest tema no hauria de tenir 
connotacions electoralistes). Els usuaris i els treballadors del sistema sanitari necessiten 
saber quines seran les afectacions del servei. Explica el contingut de la part dispositiva 
de la moció. Cal evitar la situació actual d’incertesa i aturar qualsevol retallada 
pressupostària lineal. Cal fer ajustaments i millorar l’ eficiència; en cap cas, però, s’han 
fer retallades pressupostàries indiscriminades. S’hi ha afegit un tercer punt relatiu a 
projectes aprovats i licitats que cal executar, així com avançar en el concepte de “Ciutat 
Sanitària”. Lamenta no comptar amb el vot del Grup de CiU. Cal acabar amb la incertesa 
actual i aturar els rumors.  
 
El Sr. Zapater  comparteix el fons i la forma de la moció i la votarà afirmativament.  
 
El Sr. Camats  manifesta que està d’acord amb l’explicació que ha fet la Sra. Bergés. El 
tema té una dimensió local inqüestionable, tot i ser d’un abast nacional. Els professionals 
del sector estan inquiets per la incertesa respecte al futur immediat del servei de salut 
pública. Tot apunta a una reducció del servei públic que afectaria els usuaris i no a altres 
sectors com el dels productors dels medicaments. Defensa la prescripció de 
medicaments generalistes com a eina de reducció del dèficit. Votarà a favor de la moció.  
 
La Sra. Horcajada  explica que la situació de crisi obliga a retallar la despesa,  però cal 
retallar només allò que sigui prescindible. La sanitat i l’educació són pilars fonamentals 
de l’estat del benestar. L’Ajuntament s’ha de pronunciar sobre aquestes qüestions. Les 
retallades s’han anunciat en funció dels comicis electorals. Les mesures anunciades han 
creat alarma i afectaran la qualitat del servei sanitari. Hi ha altres despeses que poden 
ser més prescindibles. S’ajornen les retallades per motius electorals, la qual cosa crea 
encara més alarma. Votaran a favor de la moció.   
 
El Sr. Guallar  diu que el seu grup agraeix el to de la moció, tot i que no pot estar d’acord 
amb el plantejament que es fa. La moció conté afirmacions que no són certes, la qual 
cosa fa arribar a conclusions equivocades. Es parla de reducció lineal, cosa que no es 
farà en cap cas. Les reduccions dependran de criteris mèdics i serà diferent en cada 
regió i en cada centre. Creu que s’ha actuat amb transparència (esmenta com a exemple 
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la darrera reunió del Consell de Salut de Lleida en el qual s’ha informat de com s’estan 
plantejant aquests ajustaments). Els ajustos estan pensats en dos etapes i de manera 
temporal. La primera etapa preveu fer-se càrrec del dèficit actual del sistema sanitari. 
Tenim un dels millors sistemes sanitaris públics del món que és molt i molt deficitari (ho 
explica i diu que és una tercera part del dèficit total de la Generalitat). La davallada 
d’ingressos públics fa necessari corregir els dèficits. A ningú li agrada fer ajustos com 
aquests, tot i que cal fer-los de manera temporal per garantir la supervivència del sistema 
sanitari públic. La segona etapa haurà de preveure reordenar els serveis i l’estructura 
sanitària per a millorar l’eficiència. També està d’acord a incrementar  l’ús de 
medicaments genèrics. El Grup de CiU no és aliè a la preocupació ciutadana sobre 
aquest tema. Hi ha persones que han intentat exagerar o emfatitzar la situació, 
mobilitzant col·lectius que fins ara no havien plantejat altres queixes. Pot haver interessos 
per desestabilitzar el Govern, que pren mesures que són necessàries. Fa confiança al 
president de la Generalitat que ha dit que ningú veurà afectada de manera greu la 
prestació dels serveis sanitaris (explica les manifestacions del president sobre aquest 
tema).   
 
El Sr. Yuguero  explica que el seu grup s’ha afegit a la moció atès que comparteix la 
motivació i els acords proposats. Explica la preocupació que tenen els professionals de la 
salut sobre aquesta qüestió. Catalunya té el tercer millor sistema de salut del món. Les 
mesures de la  retallada han estat desqualificades per la Presidència del Consell 
Assessor de Salut; creu que és una mostra de la necessitat de fer-ne un replantejament. 
El sector sanitari té una incertesa evident que disminueix la qualitat de l’atenció al 
pacient. Està d’acord  que cal adoptar mesures per fer el sistema públic més sostenible. 
La solució no és  disminuir serveis o  donar altes als malalts de manera  precipitada. 
Demana al Grup de CiU que intercedeixi per intentar que les retallades en la despesa 
siguin les mínimes possibles. Creu que és un acte de covardia el fet de posposar l’anunci 
de les mesures fins que passin les eleccions locals. La reestructuració del sistema no ha 
de minvar el dret de les persones a accedir al sistema públic de salut.  
 
La Sra. Bergés  diu que hi ha serveis públics que són deficitaris, com la sanitat o 
l’educació. El dèficit ja hi era  l’any 2003, quan CiU va deixar el Govern de la Generalitat, 
abans de la crisi (2.300 milions d’euros). El deute actual és de 800 milions d’euros. Creu 
que les retallades no s’han de començar a fer en un servei tan important com aquest. Els 
professionals del sector són testimoni de la manca de transparència en les informacions 
que sobre aquesta matèria s’estan donant. Cal donar explicacions i fer avaluacions de les 
conseqüències. El president de la Generalitat ha deixat clar que les explicacions es 
donaran després del 23 de maig. Es poden fer retallades importants en la despesa 
farmacèutica. Cal deixar de banda el partidisme i defensar el nostre sistema sanitari 
públic, del qual està especialment orgullosa. Demana al Grup de CiU que defensi els 
interessos de la ciutat en aquesta qüestió.  
 
La Sra. Horcajada  creu que les protestes dels professionals no han tingut altra motivació 
que expressar la seva preocupació per les retallades en els pressupostos dels serveis 
sanitaris, no per anar contra el nou Govern de la Generalitat. Es remet al testimoni 
explicat, com a professional, pel Sr. Yuguero. 
 
El Sr. Guallar  diu que no dubta de les explicacions que ha donat el Sr. Yuguero. No creu 
que el Grup de CiU hagi d’intercedir davant el Govern de la Generalitat en funció de la 
moció; el seu grup intentarà fer arribar el neguit de la ciutadania, igual que ho farà el Sr. 
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alcalde si s’aprova la moció. Han intentat explicitar que hi ha transparència i per això 
s’han facilitat xifres explicatives i s’ha comentat   de fer reunions amb aquesta finalitat. No 
es deixa cap explicació per a després de les eleccions, tal com es demostra en aquest 
debat i en les declaracions del Govern. Cal fer ajustaments i s’estan portant a terme. El 
dèficit hi és i la situació econòmica és complicada. Demana, al Grup del PSC, que 
intercedeixi perquè el seus diputats a Madrid ajudin a  aconseguir els milions pendents 
del Fons de Competitivitat es paguin al més aviat possible; amb aquests diners es podria 
actuar i evitar retallades en el sistema sanitari. Insisteix què ningú ha de témer que les 
prestacions urgents i imprescindibles i que posen en perill òrgans vitals no estiguin 
garantides; les altres podran tenir demores, però el sistema sanitari continuarà sent 
magnífic.  
 
El Sr. Yuguero  explica que els senadors del PSC van votar a favor del lliurament del 
Fons de Competitivitat. Critica la pèrdua d’ingressos que suposarà la modificació de 
l’impost de successions. Demana que el conseller i CiU exerceixin el lideratge quan cal 
assumir decisions difícils. Cal explicar-les i informar els professionals de manera directa. 
El PSC votarà a favor de la moció i per tal que el criteris mèdics es tinguin com a guia en 
el moment de retallar despeses.  
 
El Sr. alcalde  fa ús de la paraula en funció del seu càrrec, amb independència de la 
pertinença a un partit concret. No vol donar ni lliçons ni instruccions al Grup de CiU. Creu 
que ha demostrat ser un dels alcaldes més heterodoxes del seu partit (explica els casos 
de les vegueries, les ordenances de civisme, etc.). Demana a CiU que siguin capaços de  
separar l’interès de la ciutat de Lleida dels interessos del Govern, que té altres 
paràmetres. No es tracta de fer localisme, sinó de defensar la política territorial dels 
serveis bàsics que ajuden a vertebrar el territori. La política local s’ha d’alinear amb els 
ciutadans i amb els seus interessos, passant per damunt de les organitzacions polítiques 
( tot i que són la base de la democràcia). També cal tenir en consideració el contacte 
directe amb la ciutadania i l’estima per un territori. Des d’aquest punt de vista, defensa 
que la ciutat ha de prevaldre per damunt de qualsevol altra consideració.  
 
S’aprova amb  6 vots en contra del Grup de CiU i 19 vots a favor de la  resta de grups.  
 
 
Punt núm. 54. Moció del Grup Municipal d’ICV-EUiA e n què dóna suport a la 
iniciativa “La Diabetis a la Marató de TV3” 
 
El Sr. Camats  agraeix el vot favorable de la corporació. Explica que la moció s’ha 
presentat a iniciativa de l’Associació de Diabètics de Catalunya. La tria dels temes de la 
marató de tv3 la fa un comitè, en funció de les peticions que hagin estat formulades. Creu 
que aquesta malaltia té una incidència i uns efectes  importants, la qual cosa justifica que 
s’investigui més i que es doni a conèixer el perill de determinats hàbits d’alimentació i de 
salut.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
PRECS I PREGUNTES  
 
Número 1. El Sr. Guallar  formula un prec, en el qual demana que,   durant el tremps que 
resta fins a les properes eleccions municipals, el Govern només faci els actes 



 
 

 28

institucionals imprescindibles per al bon funcionament de la ciutat, i també que no es 
prenguin decisions que puguin afectar el proper consistori, tenint en consideració la 
possibilitat que hi hagi canvis en el govern municipal. Comenta el repartiment d’una carta 
de la Sra. Camps, adreçada  als veïns de la Mariola, en la qual es fa un seguit 
d’explicacions sobre unes obres que s’estan fent en la zona (la llegeix). Està convençut 
que la carta compleix la normativa vigent; malgrat això, té un caire, un punt oportunista. 
També esmenta la signatura recent  de dos convenis amb associacions de veïns o la 
reunió del consorci GlobaLleida que es farà avui. Cal garantir igualtat entre tots els 
participants en la propera contesa electoral, atès que tots volem el millor per a la ciutat. 
La Sra. Camps diu que han estat estrictament escrupolosos amb el compliment de la 
nova normativa electoral. Comenta que fins avui només s’ha fet una visita tècnica 
d’obres, tot i haver estat permeses en una darrera resolució de la JEC. Les cartes a les 
quals ha fet esment el Sr. Guallar es refereixen a obres en execució; s’informa als veïns 
sobre una obra que s’està fent, les molèsties que pot causar i quan acabarà. Tenen un 
caràcter purament informatiu.  
El Sr. alcalde diu que hi ha decisions que no s’han de prendre al final del mandat, llevat 
que el consens sigui molt alt i siguin molt importants. Avui, al Ple, s’ha portat la redacció 
dels estudis previs al Pla general perquè es decidia que ho faria la UdL; no hauria estat 
així si l’encàrrec es fes a qualsevol empresa. En el cas de GlobaLleida, la situació és 
similar. Calia fer la reunió de manera immediata per garantir que el consorci estigui 
plenament operatiu el dia 1 de gener del 2012 (ho explica). El conseller delegat ha parlat 
amb totes les institucions i amb els representants dels grups en l’àmbit territorial. S’ha 
garantit l’existència del més ampli consens. Entén el prec, i per això es va consultar 
primer al conseller-delegat de GlobaLleida la necessitat de fer la reunió en aquestes 
dates.  
 
 
Número 2. El Sr. alcalde explica la resposta que se rà lliurada per escrit al Grup 
Municipal de CiU, corresponent a la pregunta, formu lada també  per escrit, el dia 18 
d’abril d’enguany.  
Es demanava, en  referència a l’opera Ana Bolena, que s’havia representat en el teatre 
de la Llotja, les dades i informacions següents: Quin nombre total d’entrades es van 
vendre; a quin preu. Quin nombre d’entrades es van regalar. Quins criteris protocol·laris 
es van seguir a l’hora de regalar les entrades i quin nombre d’entrades es va regalar a 
cada grup. Quins ingressos s’han obtingut amb la venda d’entrades. Quin ha estat el cost 
total de producció de la representació d’aquesta obra, en les dues sessions.  
El Sr. alcalde explica que  les dades són lliurades per escrit al secretari general, per tal 
que es facin arribar al Grup de CiU. Comenta el contingut del conveni amb el Liceu, que 
comporta la representació d’una òpera de gran o mitjà format per temporada i quatre 
produccions destinades al públic infantil. Les dues activitats són indissociables. Els 
espectacles infantils i familiars han tingut 4.824 espectadors. La representació de l’òpera 
Ana Bolena ha tingut 1.210 espectadors. S’han venut 880 entrades de pagament (488 en 
taquilla i 392 a empreses patrocinadores). Explica els imports dels patrocinis i les 
tipologies de patrons, patrocinadors i col·laboradors de la Llotja. Com que era l’aniversari 
de la Llotja, es va convidar  384 persones (directius d’entitats culturals i associatives i 
membres de corporacions locals) a assistir a les representacions. El cost de producció no 
està tancat,  a hores d’ara; s’enviarà la resposta en el termini fixat per les normes de 
funcionament del Ple. Explica que, en el pressupost de les activitats culturals de la Llotja, 
els patrons aporten 400.000 euros i les entrades suposen 1,6 milions d’euros. L’exercici 
es tancarà amb superàvit. Hi ha obres rendibles, com els musicals; en les obres de 
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teatre, les despeses i els ingressos són equilibrats; en les òperes es perden  diners. 
Destaca la gran importància del conveni amb el Liceu. Una de les conseqüències 
d’aquest acord és que l’orquestra Julià Carbonell també actua de manera retribuïda al 
Liceu (n’ha fet 5 fins ara). Comenta la gran alegria que li va suposar poder sentir 
l’orquestra Julià Carbonell al Liceu, interpretant una òpera de gran format.  
El Sr. Guallar agraeix la profusa resposta. La preocupació del seu grup no és altra que 
accedir a la informació per fer la tasca de control que els pertoca. També destaca la 
importància de l’orquestra Julià Carbonell, que va ser objecte dels esforços dels 
membres del seu partit quan governaven a la Diputació de Lleida. Els preocupa que no 
haguessin pogut disposar d’aquestes dades en la Comissió Informativa de Cultura 
perquè, si s’haguessin facilitat en la Comissió, mai no haurien presentat la pregunta al 
Ple.  
El Sr. alcalde creu que quan es va formular la pregunta a la Comissió no es devia 
disposar del detall de la informació.  
 
Número 3. El Sr. Camats  recorda que al Ple de gener va preguntar quan havia costat la 
felicitació de Nadal. El Sr. alcalde va informar que no hi havia un cost específic perquè 
estava inclòs en un contracte general. Ara, per la festa de Sant Jordi, s’ha publicat un 
anunci similar. Demana que aquests anuncis siguin signats per la corporació sencera o 
que n’hi hagi un per a cada grup municipal de la Paeria.  
El Sr. alcalde diu que no tot es pot despersonalitzar. L’anunci de Sant Jordi no era un 
anunci.  Es tractava d’un ban. Els bans entronquen amb la tradició municipal i 
municipalista i sempre són signats pels alcaldes i les alcaldesses. Sigui quin sigui el 
proper alcalde, la ciutat ha de conèixer aquesta figura, també mitjançant els bans i els 
missatges institucionals. Això està dins els marges raonables de comunicació dels 
alcaldes amb la ciutadania (Nadal, la Festa Major, Sant Jordi i l’11 de Setembre).  
 
Intervencions dels portaveus municipals  
 
El Sr. Zapater  explica que quan va començar a redactar la seva intervenció només tenia 
clar que les tres darreres paraules que pronunciaria com a regidor de la corporació serien 
les següents: pau, democràcia i llibertat. Aquestes paraules tenen un contingut polític 
important, i encara més, un important contingut humà. Esmenta un seguit de persones (i  
comenta alguna de les seves frases més conegudes) que van defensar de manera 
especial aquests tres conceptes. Relata que alguns dels exemples més preclars de 
defensors d’aquestes idees van ser: Moisés, el rei Salomó, Pericles, Jesucrist, 
Montesquieu, Georges Washington, Abraham Lincoln, JF Kennedy, Martin Luther King, 
Mahatma Ghandi o Nelson Mandela. Comenta també la lluita per la llibertat i per la 
democràcia que estan protagonitzant els països musulmans del nord d’Àfrica. També 
creu especialment important destacar la lluita que han protagonitzat les dones en defensa 
de la igualtat i de la llibertat. Agraeix a  l’alcalde i a la corporació el respecte institucional i 
la relació d’amistat que li han dispensat. Fa extensiu l’agraïment al personal de la Paeria i 
a la Guàrdia Urbana. Diu que ha estat un honor formar part d’aquest consistori durant els 
darrers quatre anys. Recorda el temps en què, de jove, va venir a viure i a estudiar a la 
ciutat. En aquest saló de Plens demana, a l’alcalde i a tots els regidors que dirigiran la 
ciutat en endavant, que defensin amb totes les seves forces la pau, la democràcia i la 
llibertat. 
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El Sr. Camats  creu que avui hem de reconèixer que en aquest mandat tots hem fet el 
que hem pogut per tal de servir els ciutadans de Lleida. Diu que allò que fa bons els 
adéus és que siguin un a reveure. Espera poder dir-los-ho d’aquí a pocs dies.  
 
La Sra. Bergés  creu que en aquest mandat s’han compartit moltes coses entre els grups. 
Vol fer un record especial pel company Xavier Aluja, amb qui va començar el mandat;  
també vol reconèixer el treball del Sr. Mitjans, amb qui l’ha acabat. El record el fa 
extensiu al company Candi Villafañe. Cal traslladar l’entusiasme i la democràcia al carrer. 
Espera que el proper mandat sigui positiu per a tothom. 
 
La Sra. Horcajada  diu que avui es nota un sentiment de nostàlgia, propi del final d’un 
mandat. Explica que ha estat per a ella un honor  poder servir els lleidatans i  la nostra 
ciutat. El Grup del PP ha fet tot allò que ha pogut. Agraeix a tots els membres de la 
corporació el tracte que li han dispensat; els lleidatans poden estar orgullosos dels seus 
representants. En tot el mandat s’ha sabut diferenciar el tracte personal de les naturals 
discrepàncies polítiques. Dóna les gràcies al personal de la corporació, als mitjans de 
comunicació i als col·laboradors del grup. Fa un esment especial  al seu company de 
grup, el Sr. Enric Montanya, del qual destaca la vàlua i la importància que té la seva 
participació política com a membre del col·lectiu dels professionals, en aquest cas de 
l’arquitectura. Espera poder tornar al saló de Plens en el proper mandat i desitja a tothom 
molt èxits. 
 
El Sr. Guallar  diu que els seus sentiments, en aquest darrer Ple del mandat, són  
complicats de definir i explicar. Això és compartit pels companys del seu grup que no 
opten a repetir. Ha estat un autèntic plaer i un honor poder estar al servei dels ciutadans. 
Creu que l’experiència paga la pena i és especialment gratificant. El mandat ha estat 
complicat, amb una crisi econòmica que ha creat tensió i ens ha fet preocupar molt per la 
situació dels nostres veïns. El Grup de CiU està satisfet per la feina feta. Creu que s’han 
aconseguit alguns dels objectius que s’havien fixat per a aquest mandat, com han estat  
l’austeritat de l’Administració, la simplificació d’organismes, etc. El Grup de CiU ha estat 
al costat del Govern en molts temes de la ciutat. Recorda també la proposta de prohibició 
del burca, que ha estat un dels temes més significatius del mandat i que ens ha situat 
com  una de les ciutats punteres i avançades en la regulació d’aquesta pràctica. També 
el grup ha estat especialment actiu en el tema de la transparència i l’accés a la 
informació. Queden coses pendents (esmenta, com a exemple, una moció de fa tres anys 
sobre el Reglament dels  mitjans de participació); demana que sigui un dels primers 
punts a resoldre el proper mandat. Vol donar les gràcies als membres dels cossos 
d’habilitació nacional i a tots els treballadors de la casa, a la Guàrdia Urbana i als 
companys del seu grup municipal. Agraeix a la resta de membres de la corporació el bon 
tracte que ha presidit les relacions personals, tot i les discrepàncies polítiques. Desitja 
molta sort als companys del seu grup i a la resta de regidors. 
 
La Sra. Camps  vol sumar-se als agraïments que han fet els companys que l’han precedit 
en l’ús de la paraula. Agraeix la tasca del personal del grup municipal. Creu que la 
cordialitat ha presidit les relacions entre tots els membres de la corporació, des de la 
lògica discrepància política. Vol fer un record entranyable a dos persones que ens van 
acompanyar a l’inici del mandat  i que avui, malauradament, no són amb nosaltres: en 
Candi Villafañe i en Xavier Aluja. Desitja a tots molta sort i encert per al futur.  
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El Sr. alcalde  vol també fer un record als dos regidors que ens han deixat en aquest 
mandat:  Xavier Aluja i  Candi Villafañe.  Altres regidors han deixat de ser-ho per raons 
professionals i també els hem desitjat el major èxit professional i polític en les seves 
noves destinacions. Agraeix el treball dels funcionaris municipals (cossos d’habilitació 
nacional, personal dels serveis generals, etc.). Demana disculpes als mitjans de 
comunicació per la prolixitat de les intervencions en algunes ocasions; els agraeix la seva 
professionalitat. Creu que en aquest mandat el nom de “paers” (homes i dones de pau) 
ha estat honorat de manera força raonable. La relació personal entre els membres de la 
corporació ha estat excel·lent i se l’ha sabut distingir de la confrontació política. Ha estat 
un mandat amb una crisi econòmica difícil; creu que hem estat capaços d’ajudar els 
ciutadans, complint la nostra obligació. Des del Govern i des de l’oposició s’ha col·laborat 
per fer ciutat en un període difícil com aquest. Vol que les darreres paraules del mandat 
siguin del poeta Màrius Torres i llegeix una part del poema més conegut: Molt lluny 
d’aquí.  
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari, 

Vist i plau, 
L’alcalde, 

 


